

家訊 – June 23, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

家訊

1. 主日聚會的直播链接可在教會網站上獲取。
2. 今天! 親子研討會: 下午1-3點舉行。會前提供午餐。
3. 暑期兒童學校: 將於7/8-7/12舉行。今天開放報名。6/15前報名有優惠。報名表在大堂外的桌子上。請大家邀請家庭參加。有興趣幫忙的弟兄姊妹可以在大堂外的桌子上登記。

感恩与代禱

1. 牧師本周末受邀帶領加拿大林肯路教会国语堂的退修會, 請代禱神使用, 供應与祝福。將周一回到!
2. 請一起用禱告日曆為暑期兒童聖經學校代禱, 求主預備同工, 看顧所有的準備工作, 邀請朋友參加, 預備來參加的小朋友們的心。
3. 請為Ethan Zhuang 的腳快速恢復代禱。
4. 其他: 肢體中還在找工作的, 身體需康復的, 海外探親的, 求主預備与看顧。

六月禱告指南: 使命

第三周 (6/19-6/26): 從教會發出

² 他們事奉主、禁食的時候, 聖靈說: “要為我分派巴拿巴和掃羅, 去做我召他們所做的工。3 於是禁食禱告, 按手在他們頭上, 就打發他們去了。

-- 使徒行傳 13:2-3

本周團契聚會時間

6/26: 周三禱告聚會 7:30PM
6/28: 學生學者/葡萄園 7:30PM

下周主日 (6/30/2024)

講員: 李牧師
主席: 劉廣儀
招待: 鄭美霞, 黃裕龍

BCCC Family News - June 23, 2024

Weekly Meetings

Wed 6/26 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 6/28 - Friday Night Fellowships 7:30PM
Vineyard Jr (2yo-5th grade)
Youth (6th-12th grade)
No Adult meeting
Sun 6/30 - Separate Service 9:30AM
Youth Sunday School 11:00AM

Weekly Announcements

- Today: parenting seminar from 1-3pm. Lunch will be provided after Sunday school.
- Vacation Bible School will be 7/8 to 7/12. Registration has started, take advantage of early bird registration fees. Also, if you are interested in helping, please sign up. The sign up sheet is on the reception table. The VBS prayer calendar is available to pickup.

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Please pray for Ethan Zhuang's recovery.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

June Prayer Guide: Mission

Week 6/19-6/26: Sent Out From The Church

² While they were worshiping the Lord and fasting, the Holy Spirit said, “Set apart for me Barnabas and Saul for the work to which I have called them.” ³ Then after fasting and praying they laid their hands on them and sent them off.

- Acts 13:2-3

Next Sunday 6/30

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Eric Wu
Ushers: Ray Lew, Geem Oo

Mail Offerings to:

PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Weekly Offering Update

Gen. Offering (6/10-6/16): \$ 5,020
YTD Actual Offering: \$ 156,059
YTD Budgeted Expenditure: \$ 144,773
YTD Designated Offering: \$ 11,874



家訊 – June 23, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

家訊

1. 主日聚會的直播鏈接可在教會網站上獲取。
2. 今天! 親子研討會: 下午1-3點舉行。會前提供午餐。
3. 暑期兒童學校: 將於7/8-7/12舉行。今天開放報名。6/15前報名有優惠。報名表在大堂外的桌子上。請大家邀請家庭參加。有興趣幫忙的弟兄姊妹可以在大堂外的桌子上登記。

感恩与代禱

1. 牧師本周末受邀帶領加拿大林肯路教會國語堂的退修會, 請代禱神使用, 供應与祝福。將周一回到!
2. 請一起用禱告日曆為暑期兒童聖經學校代禱, 求主預備同工, 看顧所有的準備工作, 邀請朋友參加, 預備來參加的小朋友們的心。
3. 請為Ethan Zhuang 的腳快速恢復代禱。
4. 其他: 肢體中還在找工作的, 身體需康復的, 海外探親的, 求主預備与看顧。

六月禱告指南: 使命

第三周 (6/19-6/26): 從教會發出

² 他們事奉主、禁食的時候, 聖靈說: “要為我分派巴拿巴和掃羅, 去做我召他們所做的工。”³ 於是禁食禱告, 按手在他們頭上, 就打發他們去了。

-- 使徒行傳 13:2-3

本周團契聚會時間

6/26: 周三禱告聚會 7:30PM
6/28: 學生學者/葡萄園 7:30PM

下周主日 (6/30/2024)

講員: 李牧師
主席: 劉廣儀
招待: 鄭美霞, 黃裕龍

BCCC Family News - June 23, 2024

Weekly Meetings

Wed 6/26 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 6/28 - Friday Night Fellowships 7:30PM
Vineyard Jr (2yo-5th grade)
Youth (6th-12th grade)
No Adult meeting
Sun 6/30 - Separate Service 9:30AM
Youth Sunday School 11:00AM

Weekly Announcements

- Today: parenting seminar from 1-3pm. Lunch will be provided after Sunday school.
- Vacation Bible School will be 7/8 to 7/12. Registration has started, take advantage of early bird registration fees. Also, if you are interested in helping, please sign up. The sign up sheet is on the reception table. The VBS prayer calendar is available to pickup.

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Please pray for Ethan Zhuang's recovery.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

June Prayer Guide: Mission

Week 6/19-6/26: Sent Out From The Church

² While they were worshiping the Lord and fasting, the Holy Spirit said, “Set apart for me Barnabas and Saul for the work to which I have called them.”³ Then after fasting and praying they laid their hands on them and sent them off.

- Acts 13:2-3

Next Sunday 6/30

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Eric Wu
Ushers: Ray Lew, Geem Oo

Pastor: Rev. Sunny Lee
Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Weekly Offering Update

Gen. Offering (6/10-6/16): \$ 5,020
YTD Actual Offering: \$ 156,059
YTD Budgeted Expenditure: \$ 144,773
YTD Designated Offering: \$ 11,874

4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org

